
 

Aan: statenleden en leden van GS van de provincie Limburg. 

 

Van: buurtbewoners Sevenum 

 

Sevenum, 27-11-2024 

 

Onderwerp: Klaver 7 Sevenum gemeente Horst aan de Maas. 

 

Beste mensen, 

 

Helaas zijn we verhinderd te spreken op deze avond. We hoorden gisteren pas van deze bijeenkomst en de 
mensen die willen, kunnen en durven spreken zijn helaas allemaal verhinderd. 

Het onderwerp is echter zeer belangrijk en hiervoor heeft een van onze buurtbewoners vorig jaar in 
december nog ingesproken voor de werkgroep. 

 

Als buurtbewoners zien we geen enkele reden om Greenport verder uit te breiden ten westen van de Lage 
Heide beek. Ons gebied heeft de afgelopen decennia al zoveel nieuwe bebouwing door Greenport en 
Californië te verwerken gehad dat het moet stoppen. 

Er is ook geen reden om door te gaan en nog groot uit te breiden. Er zijn immers bijvoorbeeld: geen 
werknemers, geen stroom, te weinig natuur en grond is nodig voor landbouw en onze voedselvoorziening. 
Bovendien is de hoeveelheid grond ten oosten van de beek voldoende voor lokale bedrijven. Ook voor 
bedrijven met regionale meerwaarde is de grond niet nodig gezien het gebrek aan de bovengenoemde 
noodzakelijke “grondstoffen”.  

 

Ook het college van onze gemeente Horst aan de Maas heeft in het hoofdlijnenakkoord al aangegeven dat 
Klaver 7 voor kleine percelen is en voor lokale bedrijven. Ook het merendeel van de partijen in de raad is 
voor een fors kleiner Klaver 7. 

 

Waarom we ons gebied moeten beschermen en is dit in lijn met beleid en afspraken: 

 

• Door gedeputeerde Driessen is al in 2009 beloofd om een robuuste groenbuffer aan te leggen 
tussen Greenport Venlo. Dit resulteerde al in het zogenaamde Huub Dings bosje. Dit bosje is later 
omgefreesd en de grens is telkens verlegd. Nu is de grens bereikt en is het plan om voor (ten 
westen) de Lage Heide beek de groenbuffer aan te leggen en hiermee het leefgebied van de 
bewoners te beschermen. Hiermee heeft Greenport nog de mogelijkheid om uit te breiden ten 
oosten van de beek. Hiermee voldoet het plan aan de afspraken uit het hoofdlijnenakkoord van 
het college en is er voldoende ruimte voor lokale bedrijven om uit te bereiden. 



• De gemeente Sevenum heeft in het verleden afgesproken 40 ha in te brengen in het plan Klavertje 
4. Hier is met de inbreng tot nu toe ruimschoots aan voldaan. Ook gezien de 8.3% aandeel van de 
gemeente Horst aan de Maas is meer inbrengen niet nodig. 

• In Venray zien we dat de Spurkt ook een alternatieve invulling krijgt. Met meer natuur en minder 
industrie. https://www.omroepvenray.nl/nieuws/item/1764-locatiekeuze-nieuw-bedrijventerrein-
in-venray. Dit is in Horst aan de Maas met de groene ambities ook mogelijk. 

• Het landschapsplan is niet ingevuld als afgesproken. Veel van de stukjes groen waren al natuur 
(kwantiteit). En is alles veel te laat (tijd) gerealiseerd. En ook zijn de beloofde structuren niet zoals 
gepland ingevuld (kwaliteit) en zijn belangrijke verbindingen niet gemaakt. Dit plan geeft een klein 
beetje compensatie voor de gebreken. 

• Bij het opstellen van het plan Klavertje 4 is afgesproken dat 200 ha ecologische hoofdstructuur 
(EHS) zou worden aangelegd. Dit is door te trage acties niet gedaan en is het geld hiervoor niet 
meer beschikbaar. Er zijn nu andere potjes (welke en vanuit die potjes kan deze groenbuffer, dit 
dassenplan worden gefinancierd. Hiermee word dan ten dele aan de eerdere (nog steeds 
geldende) afspraak voldaan. 

• Vanuit Buck 2022 is te herleiden dat het gebied ten oosten van de Lage Heide beek voldoende is 
voor uitbreiding in de komende 15 jaar.  

• Uit Koersdocument 2040 van de gemeente Horst aan de Maas kunnen we herleiden dat de 
gemeente in 2040 gezondheid voorop stelt. Dit plan anticipeert al op deze gedachte. Hoe eerder 
we daar mee beginnen hoe beter. 

• Het plan, Achter de beek, voorziet ook in de open ruimte. Namelijk ten westen van deze 
groenstrook blijven akker en weilanden open en voorzien deze in de behoefte voor 
voedselproductie en tevens als foerageergebied voor de das en andere dieren.  

• De groenbuffer ten oosten van de beek, geeft ook de scheiding aan tussen Sevenum en 
Greenport/Venlo. Hierbij is groen en open ruimte belangrijk. Maar tevens het behoud van het 
dorpse karakter van Sevenum. Dit gebied zal samen met de openruimte ervoor zorgen dat Venlo 
niet aan Sevenum (Gemeente Horst aan de Maas) vast komt te zitten.  

 

Wij willen namens de bewoners, namens Vereniging Behoud de Parel en de Dassenwerkgroep Limburg 
oproepen niet in te stemmen voor grote kavels op Klaver 7. 

 

Mochten er vragen zijn kunt u met ons contact opnemen. 

 

Met dank. 

 

John van Dooren. 

 

Namens bewoners,  Vereniging Behoud de Parel en de Dassenwerkgroep Limburg. 

************************************ 




